
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s Överstyrelse den 20/4 
1953 på Stadion.
NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Nordlund, 
Norén, Eckerbrant och Liliequist. 
Fråvarande: E. Karlsson.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet.

§ 2.
I väntan på sekreterarens ankomst uppdrogs åt Eckerbrant 

sköta protokollet.
§ 3.

Föredrogs ekonomisk rapport av skattmästarem. Allan Othberg, 
som kallats med anledning av arvodesfrågor, meddelade, att han 
beräknade en arbetstid av 12 timmar pr vecka för att sköta 
all bokföring /utom fotbollsektionens/ och medlemsregistret. 
Villig åtaga sig detta arbete för kr. 150:- pr mån. Besluta
des att anställa Othberg till den 1/7 - 31/12/53 med passning på mån
dagar, då ÖS ej har sammanträde på Stadion.

§ 4.
Ordföranden meddelade att Nils Grahn aviserat sin avgång 

som ordf. i handbollsektionen. Ordföranden skulle undersöka 
om Hans Garpe var villig bli efterträdare.

§ 5.
Sedan sekrteraren infunnit sig och orienterats om vad som 

hittills förevarit, övertog han protokollet.
§ 6.

Genomglcks div. räkningar från 1951-53 från Tattersall och 
Aston för att utröna vilka sektioner resp. personer, som kunde 
tänkas ha åstadkommit räkningarna. Då någon klarhet ej kunde 
nås, beslöts fortsatt utredning och i väntan därpå skulle lik
vid ej erläggas.

§ 7.
Rapporterade Norén från skidor, att Nirling anmält ett an

tal DIF-medlemmar att genomgå backdomarkurs 1952 men att Björn 
Lindgren ej varit bland dessa. B.L. hade sannolikt anmält sig 
själv. Något domarkort hade veterligen ännu ej utfärdats för 
Lindgren.
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§ 8.

Ordföranden meddelade, att fotbollsektionens styrelse åtagit 
sig att med kr. 150:- pr månad deltaga i kostnaderna för en
kanslibefattning t.o.m 30/6 -53. Beslöts att Dunér och Eckerbrant vid påföljande
dags sammanträde med sektionen skulle ta bekräftelse härpå.

§ 9.
Meddelades, att ÖS skulle representeras av Dunér och Rinman 

vid överläggning med fotbollsektionens S. Bergh och A. Malmgren 
för dryftande av vissa ekonomiska angelägenheter den 21/4/53.

§ 10.
Meddelades, att Dunér och Norén skulle den 22/4/53 genomgå 

föreningens medalj- och förtjänsttecken-reglemente för att 
senare framlägga ev. Justeringsförslag.

§ 11.
Nordlund ifrågasatte om en åtstramning i fotbollens ekonomiska 

förvaltning kunde åstadkommas. Ordföranden och skattmästaren 
framhöll, att vissa ansträngningar redan gjorts för att förbilliga 
driften.

§ 12.
Ordföranden meddelade, att sekreteraren till C.A. Ledin i 

RF:s IPK Översänt tablå Över kostnaderna för Hammarbybacken och 
övergick härefter på en redogörelse av underhandlingar i back
frågan enligt följande:

IPK:s sekr. E. Tidén hade av ordf. och sekr. uppvaktats och 
fått en orientering om läget. Tidén hade meddelat, att IPK hade 
väntat en anslagsbegäran av DIF i samband med att ett backbygge 
blev aktuellt i och med att DIF erhöll uppdrag anordna SM 1951. 
Att i efterskott lämna något anslag ställde sig svårt, då det 
direkt stred mot instruktionerna för tipsmedlen, men vissa ut
sikter till hjälp kunde kanske skönjas, bl.a. om t.ex. skulder 
till utom föreningen stående personer uppstått vid backbygget och 
ännu ej betalts. Innan något besked kunde lämnas, begärde Tidén 
att få in alla papper, som DIF ville åberopa, varefter han lova
de att studera fallet och senare återkomma med förslag hur en 
framställning skulle göras. Sekreteraren upplyste, att dessa 
papper översänts till Tidén.

IPK:s ordf. Tage Ericson hade uppvaktats av ordf. och 
ställt sig positiv till saken.

Idrottsstyrelsens dir. M. Magnusson hade vid två samman
komster tillsammans med ordf. och sekr. diskuterat igenom skid
backsfrågan ur olika aspekter. Ett övertagande av backen från 
stadens sida ansåg Magnusson uteslutet, då betydligt större 
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allmännyttlga idrottsanläggningar under de närmaste åren krävde en 
insats från stadens sida. Dessutom ifrågasatte han om backen kunde 
anses ligga på ett ur snösynpunkt lämpligt område. Magnusson, som vid 
ett första sammanträde hade begärt att få ta del av föreningens senaste 
bokslut och ett bokslut av den 31/3/53, ansåg sig efter att ha genom
gått dessa bokslut, vilket skedde vid sammanträdet nr 2 med ordf. 
Dunér och sekr. Liliequist, kunna konstatera, att föreningens ekonomi 
för dagen visserligen var försämrad men inte på sådant sätt, att 
någon låneansökan hos Sthlms stad vore motiverad. Han avrådde att gå 
den vägen. Magnusson framhöll, att Idrottsstyrelsen möjligen kunde 
vinnas för en anhållan om ett årligt anslag som bidrag till kostna
derna för backens öppethållanden. I ett sådant fall skulle backen 
vara öppen för alla klubbar och även för enskilda.

Magnusson begärde att få ta del av en tablå över backens 
driftskostnader under de senaste tre åren. Därefter skulle han orien
tera IS:s ordf. Helge Berglund om ärendet i sin helhet och rekommen
derade, som nästa steg från Djurgårdens sida, att begära ett samman
träde med Berglund.

Efter ingående diskussion ansåg Magnusson till sist, att en 
skrivelse till Idrottsstyrelsen i fråga om hela skidbackskomplexet 
mycket väl kunde inrymma ett alternativ om stadens övertaganden av 
backen (motiverat med att föreningens årsmöte uppdragit detta åt 
styrelsen) och ett annat alternativ om ett årligt anslag (ev. kom
binerat med en kapitaliserlng av anslagen).

Efter denna orientering, som skulle tas till dagens protokoll, 
beslöts, att den av Magnusson begärda driftstablån för backen 
skulle iordningställas och översändas till M. med det snaraste. 
Även skulle underhandlingarna med Tidén, Tage Ericsson och ev. ytter
ligare aktuella ledare påskyndas så mycket som möjligt.

§ 13.
Meddelades, att fotbollens underhandlingar med Fotboll

stadion (Råsunda) och Kungl. Stadionstyrelsen om nya kontrakt ännu 
ej avslutats.

§ 14.
Ur protokoll från fotbollsektionen framgick att sektionens 

vice ordf. B. Sandberg reserverat sig mot Överstyrelsens beslut att 
utse K.E. Nordlund som kontaktman. Med anledning härav förklarade 
Nordlund, att han avsade sig detta uppdrag. Rinman, som av sek
tionens vice ordf. rekommenderats för uppdraget, avsade sig. Upp
drogs åt Dunér att i denna fråga ta kontakt med sektionsstyrelsen.



§ 15.
Rapporterade Norén, att vid boxningsektionens årsmöte Gösta 

Dahlberg avgått som styrelseledamot. Förre skattmästaren N.G. Berg
ström hade valts till ordf., Bertil Ahlin till sekr. och Hammar
gren till kassör.

§ 16.
Från Supporterklubben hade framförts önskemål om ett samman

träffande med ÖS. Beslöts att kontakta SK för bestämmande av lämp
lig dag.

§ 17.
Från brottningssektionen hade inkommit förslag om att Över

styrelsen borde närvara vid den träff, som sektionen stod som ar
rangör för i klubblokalen Döbelnsgatan 91 den 20/4 kl. 19.30. Då 
såväl själva dagen som även klockslaget var inne under nu pågående 
sammanträde, beslöts att avsluta sammanträdet. Detta lät sig så 
mycket lättare göras som inga mera frågor stod på dagordningen.

§ 18.
Avslutades sammanträdet, sedan skattmästaren getts full

makt på lämpligt sätt expediera en honom väntande klubbmärkes- 
kund.


